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-projekt- 

  PROTOKÓŁ NR II/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 listopada 2018 roku 

 

II Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram II sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z paragrafem 32 statutu 

gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa ma wnioski, uwagi do porządku obrad?   

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik: Bardzo proszę o przyjęcie do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do realizacji 

projektu, którego celem jest budowa tras rowerowych w Gminie Kobierzyce oraz budowa tras 

rowerowych i parkingów w gminach: Miasto Oleśnica, Oborniki Śląskie, Wisznia Mała - 

planowanego do dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Dolnośląskiego 2014-2020, w ramach Poddziałania 3.4.2 Wdrażanie strategii niskoemisyjnych – ZIT 

WrOF. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś z państwa ma jeszcze 

wnioski, uwagi do porządku obrad?   

Projekt uchwały przedstawiony przez pana wójta proszę wpisać w punkcie 29, jednocześnie kolejne 

punkty porządku obrad zmienią odpowiednio swoją kolejność. 

Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z autopoprawką proszę o 

podniesienie ręki. 
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Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 14 głosami /14 obecnych przedstawia się następująco; 

 

 

Porządek obrad 

 

1.Otwarcie II Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy. 

4.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Cadus - Kobierzyce/ 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat / Cadus – Bielany Wrocławskie/ 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia  na 

czas oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego przy ul. Głównej 18 w Krzyżowicach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Wabco/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /p.Borsuk/. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /IKEA/. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /KPR/. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /KKS/. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy 

Kobierzyce. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa 

powołanego do realizacji projektu pn. „Koalicja na Rzecz Poprawy Jakości Powietrza -

program grantów na wymianę źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie wybranych 

gmin Aglomeracji Wrocławskiej”. 

22. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce w sprawie  

przystąpienia do realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Wspólnie ku lepszej edukacji w 

gminach Kobierzyce, Kąty Wrocławskie i Siechnice (Tyniec, SP1 Kąty, Gniechowice, 

Zachowice, Żerniki)". 

23. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce w sprawie 

przystąpienia do realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Wspólnie ku lepszej edukacji w 

gminach Kobierzyce, Kąty Wrocławskie i Siechnice (Bielany, Pustków W, SP2 Kąty, Smolec, SP2 

Siechnice)". 

24. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce w sprawie przystąpienia 

do realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Wspólnie ku lepszej edukacji w gminach Kobierzyce, Kąty 

Wrocławskie i Siechnice (Wysoka, Pustków Ż, Sadków, Małkowice, SP1 Siechnice, Radwanice, Św. 

Katarzyna, Caritas)". 

25.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XL/783/18 z 

dnia 29 czerwca 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kłodzkiej i Zimowej w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

26.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kłodzkiej i Zimowej w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 
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27.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w północno-

zachodniej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

28.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Żurawice położonego w obrębach: Pustków 

Żurawski i Żurawice. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 

realizacji projektu, którego celem jest budowa tras rowerowych w Gminie Kobierzyce oraz budowa 

tras rowerowych i parkingów w gminach: Miasto Oleśnica, Oborniki Śląskie, Wisznia Mała - 

planowanego do dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Dolnośląskiego 2014-2020, w ramach Poddziałania 3.4.2 Wdrażanie strategii niskoemisyjnych – ZIT 

WrOF. 

30.Interpelacje radnych. 

31.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

32. Zapytania radnych i sołtysów. 

33. Wnioski i sprawy różne. 

34. Komunikaty Przewodniczącej. 

35. Zakończenie obrad.                                                                 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z I Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób / 14 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 
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Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: W projekcie uchwały jest wskazana kwota 30 000 zł w 

rozdziale 92695,2820 – dla jakiego to stowarzyszenia? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chodzi o Stowarzyszenie Klubów Piłkarskich. 

Radny Jarosław Zawisza: W budżecie są pozycje, które dotyczą współfinansowania zadań z 

powiatem. Czy to prawda, że powiat się dokłada? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Są różne sposoby dofinansowania np. przejęcie drogi 

Rolantowice, żeby uzyskać określone parametry drogi. Powiat dokłada 300 000 rocznie do każdej 

gminy, ale żeby szybciej realizować zadania robimy sami. Zaproszę na kolejną sesję Rady Gminy 

radnych powiatowych, żeby im przedstawić to, co jest najpilniejsze dla naszych mieszkańców i 

przekażemy nasze oczekiwania. 

Radny Jarosław Zawisza: Jeszcze wjazd do naszej gminy – ulica Wrocławska i ulica Kolejowa. Nasi 

mieszkańcy płacą podatki, z naszej gminy idzie 20 milionów Janosikowego. Nie możemy w ten 

sposób finansować z własnych środków. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chciałbym, żeby wszystkie drogi powiatowe, krajowe i 

wojewódzkie były finansowane przez te samorządy. Tymczasem np. skrzyżowanie w Kobierzycach z 

drogą nr 8 będzie w 100% finansowane z naszych środków. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 30 000 zł czy zwiększa się dotację celową? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak, zwiększa się. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/5/2018 w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2018 rok. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7.  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/6/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Czesław Stadnik: Lepiej jest małymi kroczkami zwiększać ten podatek niż póżniej gdy 

Minister podniesie stopę – nagle. 
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Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: W poprzednich uchwałach były podmioty zwolnione, czy 

ta uchwała też je obejmuje? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Jest odrębna uchwała o zwolnieniach. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/7/2018 w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/8/2018 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Kwota 800 000 zł – czy to jest zwiększenie czy 

zmniejszenie? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Kwota jest trochę niższa bo zadania będą realizowane nie tylko z tego 

programu ale również z uchwały o wspieraniu sportu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/9/2018 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/10/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr II/11/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/12/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia  na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego przy ul. Głównej 18 w Krzyżowicach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/13/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.15. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr II/14/2018  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr II/15/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr II/16/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr II/17/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/18/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Szwed: Komisja na swym 

posiedzeniu zajmowała się tematem i uznała skargę za zasadną. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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Radny Krzysztof Kmiecik: Ustawa z 1980 roku nie przewidywała umieszczania godła na stronie 

internetowej bo nie był znany internet. Godło powinno być wg mnie umieszczone na stronie gminnej.  

Byłoby to sensowne, żeby obok herbu gminy umieścić godło Polski. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/19/2018 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr II/20/2018 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 

realizacji projektu pn. „Koalicja na Rzecz Poprawy Jakości Powietrza -program grantów 

na wymianę źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie wybranych gmin 

Aglomeracji Wrocławskiej”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła oświadczenie 

nr II/1/2018 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce w sprawie  przystąpienia 

do realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Wspólnie ku lepszej edukacji w gminach Kobierzyce, 

Kąty Wrocławskie i Siechnice (Tyniec, SP1 Kąty, Gniechowice, Zachowice, Żerniki)". 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.23. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła oświadczenie 

 

nr II/2/2018 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce w sprawie przystąpienia 

do realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Wspólnie ku lepszej edukacji w gminach Kobierzyce, 

Kąty Wrocławskie i Siechnice (Bielany, Pustków W, SP2 Kąty, Smolec, SP2 Siechnice)". 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.24. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła oświadczenie 

nr II/3/2018 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce w sprawie przystąpienia 

do realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Wspólnie ku lepszej edukacji w gminach Kobierzyce, 

Kąty Wrocławskie i Siechnice (Wysoka, Pustków Ż, Sadków, Małkowice, SP1 Siechnice, 

Radwanice, Św. Katarzyna, Caritas)". 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 
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Ad.25. 

Zdzisław Skrzyniarz omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/21/2018 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XL/783/18 z dnia 29 

czerwca 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kłodzkiej i Zimowej w 

południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Zdzisław Skrzyniarz omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/22/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kłodzkiej i Zimowej w południowo-środkowej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Zdzisław Skrzyniarz omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/23/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w północno-zachodniej części obrębu 

Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Zdzisław Skrzyniarz omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 



19 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  miała wniosek o wydzielenie terenów 

ogródków działkowych – 2 osoby były „za”, 1 osoba się wstrzymała, 1 osoba była „przeciw”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do głosowania 

wniosku Komisji Rolnictwa /…/: 

Za 9 osób 

Przeciw 1 osoba 

4 osoby wstrzymały się od głosu 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że wniosek został 

przyjęty. Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Wiesław Muraczewski: Trzeba przypomnieć, że ten plan był przyjmowany 6 lat temu, my nie 

zmieniamy funkcji, budowę można realizować na tym terenie. Chodziło o to, żeby można było  

zrealizować budowę na 10 arach a nie 3-4. 

Radny Czesław Stadnik: Na działce 3 arowej domu się nie wybuduje. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu uwzględniającej 

wniosek - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” przy 1 osobie przeciw i 3 osobach wstrzymujących się od głosu  podjęła uchwałę 

 

nr II/24/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Żurawice położonego w obrębach: Pustków 

Żurawski i Żurawice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr II/25/2018 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 

realizacji projektu, którego celem jest budowa tras rowerowych w Gminie Kobierzyce oraz 

budowa tras rowerowych i parkingów w gminach: Miasto Oleśnica, Oborniki Śląskie, Wisznia 

Mała - planowanego do dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Dolnośląskiego 2014-2020, w ramach Poddziałania 3.4.2 Wdrażanie strategii 

niskoemisyjnych – ZIT WrOF. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30. 

Brak. 

 

Ad.31. 

Brak. 

 

Ad.32. 

Radny Jarosław Zawisza: Aplikacja „Naprawmy to „ – czy temat jest wdrażany? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest to ciekawa aplikacja, program wart wdrożenia, oby 

tylko była to merytoryczna komunikacja z mieszkańcami. 

Radny Czesław Stadnik: Należy uczulić ekipę porządkową, żeby zwrócili uwagę na trasę rowerową 

– jest tam dużo śmieci. Przebudowa ulicy między Domasławiem a Tyńcem Małym – chciałbym, żeby 

ująć również teren cegielni, który na tą chwilę jest bardzo zaniedbany. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ogłosimy konkurs na zagospodarowanie tego terenu. 

Nie cały teren jest nasz, dwie duże działki są powiatowe. Faktycznie ten teren nie przynosi nam 

chluby. 

Radny Łukasz Orfin: Prosiłbym o spotkanie w Tyńcu nad Ślęzą z przedstawicielami Starostwa w 

sprawie budowanych chodników. 

Radny Jarosław Zawisza poruszył temat patrolu interwencyjnego działającego na terenie Gminy 

Kobierzyce. 

Radny Adrian Łukowicz: Pytanie do pana Janusza Gargały odnośnie ulicy Ołtaszyńskiej łączącej się 

z ulicą Radosną - jest zniszczona i nieoświetlona. Czy możemy liczyć na działania w tym zakresie? 

Janusz Gargała:  Sprawdzimy czy jest to odcinek drogi powiatowej. 5 lat to jest sporo i można 

będzie wiele zrobić. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił kwestię odcinka ww. drogi. 

Radny Robert Sala: W imieniu mieszkańców Wierzbic chciałbym podziękować za remont drogi  

wojewódzkiej przebiegającej przez Wierzbice. 

Radny Adam Raś zaproponował zorganizowanie dla radnych objazdowej komisji po gminie 

Kobierzyce. 

Radny Radosław Jankiewicz: Konieczne jest doświetlenie przejść dla pieszych – ulica Radosna, 

Chabrowa i Lipowa. Natężenie ruchu jest tam bardzo duże a piesi wieczorem nie są widoczni na 

pasach. 

Radny Jarosław Zawisza przedstawił prośbę mieszkańców dotyczącą toru modelarskiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska zwróciła uwagę na to, że na ulicy 

Słonecznej do osiedla Quart w Bielanach Wrocławskich nie ma oświetlenia. 

 

Ad.33. 

Brak. 

 

 

Ad.34. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska podała komunikaty: 

1. Kolejna sesja odbędzie się 19 grudnia o godz.9.00 

2. Przewodniczący Komisji  - plany pracy na rok 2019 proszę dostarczyć do biura rady do 7 

grudnia. 

3. Dane kontaktowe radnych umieszczone w BIP-ie będą ujednolicone – do kontaktu z 

mieszkańcami będą podane maile służbowe. 

4. Obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego radnych -  w ciągu 30 dni od daty 

ślubowania. 
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Ad.35. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie II Sesji Rady 

Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.11.15. 

Liczba załączników: 2.  

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 

 

 


